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           PREDLOG 

       

Obèina

 
_______________________________OBČINA VITANJE___________________________ ____________________________________________________________________ 

Grajski trg 1; 3205 Vitanje. Tel. (03) 757-43-50, fax. (03) 757-43-51 

e-mail: info@vitanje.si, www.vitanje.si 

 

Številka: 9000-02/2013 - 02 

Datum: 28. 3. 2013 

 
 

ZAPISNIK 

16. redne seje sveta Občine Vitanje, 

ki je bila v četrtek, 28. 3. 2013, ob 19.00 uri v sejni sobi Občine Vitanje. 

 

Prisotni člani občinskega sveta: Milan Hrovat, Viljem Petaci, Roman Kričaj, Andrej Poklič, 

Jože Brodej, Stanko Plankl, Slavko Kitek, Anton Slatinek, Zdenko Plankl, Peter Jelenko, Viktor 

Jager.  

 

Ostali prisotni:  

1. Župan  Slavko Vetrih. 

2. Nadzorni odbor: predsednica Marjana Rančnik. 

3. Občinska uprava: mag. Srečko Fijavž, Mojca Vodušek iz skupne občinske uprave občin 

Dobrna, Vojnik in Vitanje za področje računovodstva, mag. Nataša Kos, vodja Medobčinskega 

inšpektorata in redarstva občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Vojnik, Slovenske Konjice, Šentjur, 

Vitanje, Vojnik in Zreče, Gorazd Fric in Romana Holobar.  

4. Predsedniki svetov vaških in trške skupnosti: Ignac Laznik, Janislav Brodej, Drago Lužnik, 

Mirko Polutnik, Simon Sojč, Monika Kovše, Milan Ovčar,  Joško Pesjak. 

5. Vabljeni gost: direktor JZ KSEVT Miha Turšič. 

6. Mediji: Novice, Radio Rogla – Nina Krobat. 

 

Ugotovitev navzočnosti: Prisotni vsi svetniki. 

Obravnava zapisnika 15. redne seje. Na zapisnik ni bilo pripomb in je bil soglasno potrjen.  

 

Predlagan dnevni red: 
1 Poročilo o izvrševanju sklepov, 

2 Informacija o trenutnih in načrtovanih aktivnostih KSEVT,  

3 Poročilo nadzornega odbora,    

4 Obravnava Zaključnega računa proračuna Občine Vitanje za leto 2012,  

5 Obravnava predloga Pravilnika o najemu prostorov Zdravstvene postaje, 

6 Predstavitev predloga nabora občinskih projektov za Regionalni razvojni program za 

naslednje programsko obdobje, 

7 Predlog KVIAZ-a za imenovanje člana v svet JZ Zdravstveni dom Slovenske Konjice, 

8 Predlog KVIAZ-a za izdajo mnenja k imenovanju ravnatelja JZ Glasbena šola Slovenske 

Konjice, 

9 Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva, 

10 Obravnava vlog občanov in organizacij, 

11 Vprašanja in pobude, 
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12 Razno 

 

Po predstavitvi predlaganega dnevnega reda je župan povedal, da na prošnjo ge. Nataše Kos 

predlaga prestavitev obravnave poročila medobčinskega inšpektorata in redarstva za obravnavo 

zaključnega računa kot točko 5, ostale točke se smiselno preštevilčijo. Občinski svet je soglasno 

(11 ZA) potrdil predlog. 

G. Hrovat je predlagal obravnavo dodatne 13. točke z obravnavo in razjasnitvijo obtožb, ki jih je 

g. Slatinek izrekel proti g. Hrovatu na predhodni seji. Občinski svet je z večino glasov (10 ZA, 1 

PROTI) potrdil predlog. 

G. Slatinek je predlagal uvrstitev obravnave sofinanciranja sanacije vodovodnih sistemov v 

sredini preteklega leta na dnevni red. Občinski svet je z večino glasov (3 ZA, 3 PROTI, 5 

VZDRŽANIH) zavrnil predlog. 

G. S. Plankl je predlagal zavrnjeno točko obravnave sofinanciranja sanacije vodovodnih sistemov 

uvrstiti na naslednjo sejo občinskega sveta skupaj z ustreznim gradivom za obravnavo. Občinski 

svet je z večino glasov potrdil predlog.  

Po zaključeni razpravi je občinski svet z večino glasov (10 ZA, 1 PROTI) sprejel 

SKLEP: Občinski svet sprejme v vabilu predlagan dnevni red seje s spremembami:  

1. Točka 9 se uvrsti na 5. mesto. Ostale točke se smiselno preštevilčijo. 

2. Doda se nova 13. točka: Obravnava in razjasnitev okoliščin obtožb, ki jih je g. 

Slatinek izrekel proti g. Hrovatu  na predhodni seji.   

 

K tč. 1 

Poročilo o izvrševanju sklepov; (gradivo priloženo) 

Razprave ni bilo in soglasno (11 ZA) je bil sprejet 

SKLEP: Občinski svet sprejme poročilo o izvrševanju sklepov 15. redne seje. 

 

K tč. 2 

Informacija o trenutnih in načrtovanih aktivnostih KSEVT; 

G. Turšič je podal informacije. Po zahvali župana je g. Turšič odgovarjal na vprašanja svetnikov. 

V razpravi so sodelovali: župan, svetniki Petaci, Kričaj, Jager in Poklič ter predsednik sveta trške 

skupnosti Polutnik. Po končani predstavitvi je g. Turšič zapustil sejo. 

 

K tč. 3 

Poročilo nadzornega odbora; 

O nadzornem pregledu zaključnega računa je poročala predsednica ga. Rančnik. Razprave ni bilo 

in po izčrpnem poročilu se je župan zahvalil nadzornemu odboru za vložen trud. 

 

K tč. 4 

Obravnava Zaključnega računa proračuna Občine Vitanje za leto 2012; (gradivo priloženo) 

Obrazložitev je podala ga. Vodušek. G. Poklič je povedal, da je odbor za premoženje v svoji 

obravnavi ugotovil, da je bil proračun 2012 izjemen za občino, tako po prihodkovni kot 

odhodkovni strani. Pregledal je posamezne postavke, pripravo in končno besedilo in podal 

pozitivno mnenje. Občinskemu svetu je predlagal sprejem in potrditev.  

Po krajši razpravi, v kateri so sodelovali ga. Vodušek in svetnika Slatinek in Poklič je občinski s 

vet z večino glasov (10 ZA, 1 VZDRŽAN)  

SKLEP št. 1: Občinski svet Občine Vitanje na svoji 16. redni seji sprejme Odlok o 

zaključnem računu proračuna Občine Vitanje za leto 2012 v prvem branju.  

Z večino glasov (10 ZA, 1 VZDRŽAN) je bil sprejet 

SKLEP št. 2: Občinski svet Občine Vitanje na svoji 16. redni seji sprejme Odlok o 

zaključnem računu proračuna Občine Vitanje za leto 2012 v drugem branju.  
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K tč. 5 

Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva; (gradivo priloženo) 

Obrazložitev poročila je podala ga. Kos. V razpravi, v kateri so sodelovali ga. Kos, svetniki S. 

Plankl, Slatinek, Hrovat, Petaci, predsedniki svetov vaških skupnosti Polutnik, Laznik in ga. 

Kovše so sodelujoči postavljali vprašanja v zvezi z izvajanjem redarske službe, na katere je 

odgovorila ga. Kos. Po razpravi je občinski svet soglasno (11 ZA) sprejel 

SKLEP: Občinski svet sprejme Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva 

občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče za 

leto 2012.   

Po glasovanju sta ga. Kos in ga. Vodušek zapustili sejo. 

 

K tč. 6 

Obravnava predloga Pravilnika o najemu prostorov Zdravstvene postaje; (gradivo priloženo) 

Župan je predstavil pravilnik, ki ga je dodatno obrazložil g. Fijavž.  

Po razpravi, v kateri so sodelovali svetniki Kričaj, Slatinek, S. Plankl, Poklič, Jager, Jelenko in 

predsednik sveta vaške skupnosti Laznik, je občinski svet soglasno (11 ZA) sprejel  

SKLEP: Občinski svet sprejme Pravilnik o najemu prostorov Zdravstvene postaje v 

predlagani vsebini in obliki. Kot napotek pogajalcem za ceno najema občinski svet sprejme 

dosedanjo ceno najema kot najnižjo sprejemljivo. 

 

K tč. 7  

Predstavitev predloga nabora občinskih projektov za Regionalni razvojni program za naslednje 

programsko obdobje; 

Župan je predstavil točko, obrazložitev pa je podal g. Fijavž. Na vprašanja svetnikov Jelenka, 

Brodeja in S. Plankla sta odgovorila župan in g. Fijavž.  

 

K tč. 8 

Predlog KVIAZ-a za imenovanje člana v svet JZ Zdravstveni dom Slovenske Konjice; 

G. Poklič je predstavil predlog KVIAZ-a, da za predstavnika ustanovitelja v svet javnega zavoda 

Zdravstveni dom Slovenske Konjice imenuje dosedanjega predstavnika še za naslednji mandat. 

Občinski svet je soglasno (11 ZA) sprejel 

SKLEP: Občinski svet Občine Vitanje sprejme sklep, da v Svet javnega zavoda Zdravstveni 

dom Slovenske Konjice imenuje dosedanjega predstavnika Milana Lončariča, Brezen 16, 

Vitanje naslednji mandat 2013 – 2017.    

 

K tč. 9 

Predlog KVIAZ-a za izdajo mnenja k imenovanju ravnatelja JZ Glasbena šola Slovenske 

Konjice; 

G. Poklič je povedal, da je KVIAZ prejel dve vlogi za obravnavo in da naj bi po zakonodaji 

občinski svet izbral najprimernejšega in dal obrazloženo mnenje. Po krajši razpravi, v kateri so 

sodelovali župan in svetniki Jager, Kričaj in Poklič, je občinski svet z večino glasov sprejel  

stališče, da sta oba vlagatelja vlog primerna za funkcijo ravnatelja Glasbene šole Slovenske 

Konjice. 

 

K tč. 10 

Obravnava vlog občanov in organizacij; 

1. Župan je seznanil svetnike s predlogom Območnega društva invalidov Dravinjske doline, 

da bi v Vitanju izvedli projekt Občina po meri invalidov. Po krajši razpravi so svetniki 

soglasno (11 ZA) sprejeli  

SKLEP: Občinski svet se strinja s predstavitvijo in začetkom projekta Občina po 

meri invalidov v občini.  
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2. Župan je povedal, da je občina prejela uradno zahtevo za plačilo zemljišča obrtne cone, ki 

ga je Občina kupila že pred leti. Po krajši razpravi so svetniki z večino glasov (10 ZA, 1 

VZDRŽAN) sprejeli 

SKLEP: Občina Vitanje bo začela postopek plačila zemljišča, potrebnega za ceste, za 

ostalo pa bo iskala končne kupce zemljišč za poslovno dejavnost. Z UNIOR-jem bo 

poskušala dogovoriti zamik plačila. 

 

K tč. 11 

Vprašanja in pobude;  

1. G. Brodej je vprašal, kdaj bo mogoče sanirati cesto v Brezen. 

Župan je povedal, da je potrebno najprej pridobiti predračun, za zagotovitev prevoznosti 

in preprečitev nadaljnje škode pa bo poskrbljeno čim prej. 

2. G. Petaci je ponovno zahteval zapisnik sej odbora za premoženje. G. Fijavž mu je dal 

zagotovilo za vpogled zapisnikov. 

3. G. Slatinek je postavil vprašanje o reševanju vprašanja postavljene cestne ograje na cesti 

prosi Loški gori pri Zazijalu. Ga. Kovše je iz zapisnika prebrala stališče sveta vaške 

skupnosti Ljubnica – Bukova gora.  

4. G. Brodej je postavil vprašanje o sedežu novega direktorja JP Komunala Vitanje.  

Župan je povedal, da v prostorih nekdanjega Lipa. 

5. G. Plankl je povedal, da so prebivalci vaških skupnosti Ljubnica in Stenica pripravili 

seznam smerokazov do domačij in rešili nesoglasje lastnikov zemljišč ob povezovalni 

cesti Stenica-Vitanje. Zato zdaj apelirajo na Občino Vitanje, da se izdela manjkajoči del 

ceste v dolžini cca 1 km. 

Župan je povedal, da bo Občina pri sovlaganju v izdelavo smerokazov postopala enako 

kot pri ostalih vaških skupnostih, za cesto pa bo potrebno zagotoviti sredstva, ko bo to 

možno. 

6. G. Lužnik je postavil vprašanje, kako bo Občina letos sodelovala v čistilnih akcijah. 

Župan je povedal, da po predhodnem dogovoru najbrž enako kot lani.     

 

K tč. 12 

Po točko Razno ni bilo tem za razpravo. 

 

K tč. 13 

Obravnava in razjasnitev okoliščin obtožb, ki jih je g. Slatinek izrekel proti g. Hrovatu  na 

predhodni seji; 

V razpravi je g. Hrovat pojasnil izid odločitve za rešitev svoje vloge na komisijo za socialne 

zadeve izpred dveh let. Občinski svet se je seznanil z dejstvi in s tem zaključil zadevo. 

  

Seja se je zaključila ob  22.15.  

Seja je bila tonsko posneta. Dobesedni potek razprav je arhiviran v tonskem zapisu. 

 

Zapisala:         ŽUPAN 

Romana Holobar                         Slavko VETRIH 

 


